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Göteborg 400+ Framtidsseminariet Göteborg 400+ inleds med en blick långt in i framtiden.

Att hållbarhet, digitalisering och globalisering kommer att prägla de kommande decennierna ses av de flesta som självklarheter. Men i dag ses det inte som
lika självklart att de här faktorerna även leder till en ökad urbanisering. När även AI får en allt större roll får människor mer tid för kreativitet och fritid –
vilket kan leda till en återetablering av landsbygden? Hur lever och bor vi om 30 år?<br /> <br /> Ronja Roupé och Frida Karlge från TransportInnovation
på Sweco inleder seminariet Göteborg 400+ med en teknisk framtidsodyssé.<br /> <br /> Göteborg 400+ är fastighets- och samhällsbyggnadssektorns
utpräglade framtidsseminarium. Här diskuteras de stora frågorna som formar staden Göteborg de närmaste decennierna. Bland talarna återfinns bland andra
Sven-Olof Johansson, Bo Wikare, Kristina Alvendal, Biljana Pehrsson och rockstjärnan Mikkey Dee!<br /> <br /> Seminariet hålls på Elite Park Avenue
Hotel den 21 maj. Du ser programmet <a href="http://www.fastighetssverige.se/400+/program">här</a> och du anmäler dig <a
href="http://www.fastighetssverige.se/400+/anmalan">här</a>.
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